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Protokół nr 53/2014 
posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 22 lipca 2014 r. w godz. 1530 – 1650  

w sali nr 101 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 
 
 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 
1/ Tadeusz Zamaro       –  przewodniczący Komisji, 
2/ Krzysztof Ołowniuk – wiceprzewodniczący Komisji, 
3/ Adam Kacprzyk, 
4/ Włodzimierz Marczewski, 
5/ Agnieszka Rzatkowska,  
6/ Stanisław Sieczkowski, 
7/ Mariola Szczypiń. 
 
Nieobecny: Leszek Perkowski, 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
1/ Łukasz Kurzyna  – Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk,  
2/ Małgorzata Włoskowska  – naczelnik Wydz. AGP,  
3/ Radosław Wysocki  – naczelnik Wydz. GR,  
4/ Justyna Wołągiewicz  – kierownik Referatu Urbanistyki AGP,  
5/ Marcin Bonisławski – naczelnik Wydz. RFZ, 
6/ Agnieszka Szyszko  – pełnomocnik ds. Współpracy z Org. Poz., 
7/ Bartosz Sokół  − prezes PNT Polska - Wsch. Sp. z o. o. w Suwałkach,       
8/ Tadeusz Szaciło   − prezes PEC Sp. z o.o. w Suwałkach. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
 Posiedzeniu przewodniczył Tadeusz Zamaro, który powitał zebranych i nadmienił,  
Ŝe porządek posiedzenia wraz z materiałami został członkom Komisji przesłany.   
 
 Radni nie wnieśli uwag, wobec czego został przyjęty następujący porządek posiedzenia:  
 

1. Przyjęcie protokołu nr 51/2014 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju 
Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 17 czerwca 2014 r. i protokołu 
nr 52/2014 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej 
w Suwałkach odbytego wspólnie z Komisją Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 
oraz Komisją Finansowo - BudŜetową w dniu 25 czerwca 2014 r. 

2. Informacja z działalności Parku Naukowo - Technologicznego Polska - Wschód  
w Suwałkach Sp. z o. o.  w 2013 r. 

3. Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Suwałkach  
Sp. z o. o.  w 2013 r.  

4. Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Suwałkach  
Sp. z o. o. za 2013 r.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad 
udzielania dopłaty do opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

6. Informacja z konsultacji „Propozycji priorytetowych  zadań publicznych  
do realizacji we współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi w roku 
2015 ”. 
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7. Zaopiniowanie wniosku o przyjęcie do planu sprzedaŜy działek będących własnością 
Miasta Suwałk. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie aktualności „Studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Suwałk” i miejscowych 
planów zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na terenie miasta 
Suwałk.   

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie „Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Suwałk”.   

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia zaktualizowanej „Strategii 
ZrównowaŜonego Rozwoju Miasta Suwałki do roku 2020”. 

11.  Wolne wnioski.   
 
 
Ad pkt. 1 
Przyjęcie protokołu nr 51/2014 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 
Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 17 czerwca 2014 r. i protokołu nr 52/2014 
osiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach 
odbytego wspólnie z Komisją Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa oraz Komisją 
Finansowo - BudŜetową w dniu 25 czerwca 2014 r. 

 
Tadeusz Zamaro poinformował, Ŝe protokoły nr 51/2014 posiedzenia Komisji oraz  
nr 52/2014 posiedzenia Komisji odbytego wspólnie z Komisją Spraw Społecznych  
i Bezpieczeństwa oraz Komisją Finansowo–BudŜetową są do wglądu w Biurze Rady 
Miejskiej. Zapytał radnych o uwagi i wnioski do protokołów. Zebrani nie zgłosili zastrzeŜeń, 
wobec czego stwierdził, Ŝe protokoły zostały przyjęte przez Komisję. 
 
Ad pkt. 2 
Informacja z działalności Parku Naukowo - Technologicznego Polska - Wschód  
w Suwałkach Sp. z o. o.  w 2013 r. 
Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Krzysztof Ołowniuk  zwrócił uwagę na wysoką stratę za 2013 r. i zapytał, dlaczego nie 
dołączono szczegółowej informacji finansowej. 
 
Bartosz Sokół odpowiedział, Ŝe w 2013 r. zakończono realizację projektu polegającego na 
budowie i wyposaŜeniu PN-T. Wysoka strata finansowa za 2013 r. wynika z utworzenia 
rezerw finansowych, w związku z oczekiwaniem na decyzję administracyjną Państwowej 
Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości, która kontrolując wnioski o płatności, naliczyła pewne 
korekty finansowe, związane z nieprawidłowościami, wykazanymi w przetargach na 
wyposaŜenie PN-T. Zapewnił, Ŝe uzupełnienie dokumentacji finansowej jest moŜliwe.  
 
Łukasz Kurzyna przypomniał o dokapitalizowaniu spółki PN-T w końcówce 2013 r.  
oraz przedstawił tryb postępowania PN-T w sytuacji, gdy PARP wyda decyzję pozytywną lub 
decyzję negatywną. Poinformował o naliczonych odsetkach dla PN-T za nieterminowe 
opłacenie faktury za wyposaŜenie jednego z laboratoriów. Przekazał, Ŝe dokumenty 
finansowe (bilans oraz rachunek zysków i strat) spółki PN-T zostaną ujęte  
w materiale sesyjnym.    
 
Włodzimierz Marczewski zapytał o stan zatrudnienia w PN-T, z uwagi na zakończone 
projekty. 
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Bartosz Sokół odpowiedział, Ŝe obecnie spółka PN-T posiada płynność finansową,  
zatrudnienie nie wzrosło. Pojawiły się nowe projekty, do których przesunięto część 
pracowników, co nie zwiększa kosztów spółki. Jest zapowiedź, Ŝe kolejny projekt uzyska 
dofinansowanie. Nie będzie zwolnień pracowniczych, potrzebne będą osoby do projektów 
oraz dysponujące wiedzą z zakresu usług pro przedsiębiorczych.  
 
 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego Informacja z działalności 
Parku Naukowo - Technologicznego Polska - Wschód w Suwałkach Sp. z o. o.  w 2013 r., 
została przyjęta.  
  
Ad pkt. 3 
Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Suwałkach  
Sp. z o. o.  w 2013 r.  
Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Włodzimierz Marczewski poprosił o przedstawienie kierunków rozwoju działalności PEC. 
 
Tadeusz Szaciło odpowiedział, Ŝe PEC działa w oparciu o czteroletni plan rozwoju do roku 
2014 i do końca br. powinien przedłoŜyć plan rozwoju na następne cztery lata. Plan taki 
zostanie przedłoŜony najprawdopodobniej w I kw. 2015 r., z uwagi na ewentualne 
uwzględnienie w nim pozyskania środków zewnętrznych, z NFOŚ lub unijnych. 
Poinformował, Ŝe będzie realizowana budowa kotła fluidalnego w ciepłowni głównej,  
co pozwoli na rozbiórkę kotłowni centrum. Zaznaczył, Ŝe podstawowym kierunkiem na lata 
przyszłe będzie przyłączanie nowych obiektów, gdzie to jest technicznie i ekonomicznie 
moŜliwe. Opracowanie planu niskoemisyjnego dla miasta, moŜe stworzyć nowe moŜliwości 
przyłączeń domów jednorodzinnych do sieci grzewczej. Zapewnił, Ŝe PEC będzie dąŜyć  
do tego, by nie podnosić odbiorcom cen za dostarczone ciepło.  
 
Łukasz Kurzyna poinformował, o pracach powołanego przez Prezydenta, zespołu do 
przeanalizowania moŜliwości wykorzystania odpadów komunalnych do spalania.  
 
 Członkowie Komisji nie mieli więcej pytań i nie zgłosili wniosków, wobec czego      
Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Suwałkach Sp. z o. o.  
w 2013 r., została przyjęta.   
 
Ad pkt. 4 
Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Suwałkach  
Sp. z o. o. za 2013 r.  
 
Tadeusz Zamaro poinformował, Ŝe na posiedzenie Komisji nie przybył Marek Giedrojć       
Prezes PGK i  członkowie Komisji  nie mają komu zadawać pytań i zgłaszać wniosków. 
Zaproponował, by rozpatrzenie przedmiotowej informacji przesunąć na następne posiedzenie 
Komisji.  Członkowie komisji nie wnieśli sprzeciwu. 
 
 
Ad pkt. 5 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania 
dopłaty do opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Łukasz Kurzyna zreferował przedłoŜony projekt uchwały  
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Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie zasad udzielania dopłaty do opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 6 
Informacja z konsultacji „Propozycji priorytetowych  zadań publicznych do realizacji 
we współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi w roku 2015 ”. 
Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 Członkowie Komisji nie mieli pytań i nie zgłosili wniosków, wobec czego Informacja  
z konsultacji „Propozycji priorytetowych zadań publicznych do realizacji we współpracy 
Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi w roku 2015 ”, została przyjęta.   
 
 
Ad pkt. 7 
Zaopiniowanie wniosku o przyjęcie do planu sprzedaŜy działek będących własnością 
Miasta Suwałk. 
Wniosek stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Łukasz Kurzyna zreferował przedłoŜony wniosek. 
 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Tadeusz Zamaro poddał kolejno pod głosowanie działki wymienione we wniosku:  

 
1. ozn. nr. geod. 33036/2 o powierzchni 0,0048 ha, połoŜona w Suwałkach przy ul. Polnej – 

sprzedaŜ w drodze bezprzetargowej z przeznaczeniem na polepszenie warunków 
zagospodarowania działki przyległej ozn. nr. 34990 (ul. Polna 3); 

 
Głosowanie nad wnioskiem: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

2. ozn. nr. geod. 33036/3 o powierzchni 0,0051 ha, połoŜona w Suwałkach przy ul. Polnej  – 
sprzedaŜ w drodze bezprzetargowej z przeznaczeniem na polepszenie warunków 
zagospodarowania działki przyległej ozn. nr. 34989 (ul. Polna 5); 

 
Głosowanie nad wnioskiem: 

        za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymało się od głosu    – 0. 
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3. ozn. nr. geod. 33036/4 o powierzchni 0,0033 ha, połoŜona w Suwałkach przy ul. Polnej  – 
sprzedaŜ w drodze bezprzetargowej z przeznaczeniem na polepszenie warunków 
zagospodarowania działki przyległej ozn. nr. 34988 (ul. Polna 7); 

 
Głosowanie nad wnioskiem: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymało się od głosu             – 0. 

 

4. ozn. nr. geod. 31736/1 o powierzchni 0,0028 ha, połoŜona w Suwałkach przy  
ul. Kosynierów – sprzedaŜ lub oddanie w uŜytkowanie wieczyste w drodze 
bezprzetargowej z przeznaczeniem na polepszenie warunków zagospodarowania działki 
przyległej ozn. nr. 31747 (ul. Kosynierów 31). 
 
Głosowanie nad wnioskiem: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw              – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 8 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie aktualności „Studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Suwałk” i miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na terenie miasta Suwałk.   
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Łukasz Kurzyna zreferował przedłoŜony projekt uchwały. 
 
Małgorzata Włoskowska poinformowała, Ŝe informacja na str. 11 dotycząca ilości 
wydanych decyzji zostanie jest nieaktualna, zostanie poprawiona w materiale sesyjnym.  
 
 Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków, wobec czego przystąpili  
do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie aktualności 
„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Suwałk” 
i miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na terenie miasta 
Suwałk.   

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 9 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie „Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Suwałk”.   
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Łukasz Kurzyna i Małgorzata Włoskowska zreferował przedłoŜony projekt uchwały.  
 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków, wobec czego przystąpili do 
głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie „Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Suwałk”.   

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 10 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia zaktualizowanej „Strategii 
ZrównowaŜonego Rozwoju Miasta Suwałki do roku 2020”. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu LI/2014 sesji Rady Miejskiej  
w Suwałkach z dnia 30 lipca 2014 r.  
 
Łukasz Kurzyna poinformował, Ŝe zakończono, trwające półtora roku, prace nad „Strategią 
ZrównowaŜonego Rozwoju Miasta Suwałki do roku 2020”. Prace były prowadzone  
w 9 zespołach problemowych, zatrudnieni byli dwaj eksperci, potrzebne były oceny 
oddziaływania na środowisko i prowadzone były konsultacje społeczne. 

 Zgłosił poprawki redakcyjne polegające na usunięciu błędów pisarskich (literówek, 
zmianie znaków interpunkcyjnych itp.), niepowodujących zmian merytorycznych w treści 
dokumentu. Zapewnił, Ŝe poprawki zostaną uwzględnione w materialne sesyjnym.  

 
 Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków, wobec czego przystąpili do 
głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 1. 
 
 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
zaktualizowanej „Strategii ZrównowaŜonego Rozwoju Miasta Suwałki do roku 2020”. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 11 
Wolne wnioski.  
 
Włodzimierz Marczewski przekazał, Ŝe starsi mieszkańcy miasta są zadowoleni z nowych 
ławek ustawionych w mieście i zwrócił uwagę, Ŝe wzdłuŜ rzeki Czarna Hańcza, zalewu 
Arkadia oraz ścieŜki w ciągu pieszym do cmentarza komunalnego, stoją ławki uszkodzone  
i zniszczone, które wymagają naprawy.  
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Łukasz Kurzyna odpowiedział, Ŝe w mieście przeprowadzany jest przegląd stanu ławek. 
ZDiZ odnawia stare ławki i uwagi radnego zostaną mu przekazane.  
 
Adam Kacprzyk zapytał o chodnik przy ul. Lotniczej.  
 
Łukasz Kurzyna odpowiedział, Ŝe jak zapewniał juŜ wcześniej, to chodnik będzie połoŜony 
wraz z zakończeniem ul. Buczka.  
 
Tadeusz Zamaro przekazał, Ŝe starsi ludzie zgłaszają, Ŝe w Suwałkach jest za mało szaletów. 
Wybudowanie jednego szaletu nie rozwiązuje problemu. Zaproponował postawienie tanich 
szaletów w kilku miejscach w mieście.  Zapytał, kto poniesie koszty naprawy zepsutej przez 
zamiatarkę fontanny.  
 
Łukasz Kurzyna odpowiedział, Ŝe tani szalet jest postawiony w centrum miasta, przy sklepie 
„Kruk”. Poinformował, Ŝe w sprawie zepsucia fontanny, na polecenie Prezydenta 
przeprowadził postępowanie wyjaśniające. W jego wyniku ustalono, Ŝe była niewłaściwa 
organizacja pracy i przepływ informacji w ZDiZ. Ukarano dyr. ZDiZ, zmniejszając mu  
o połowę premię za II kw.br. Szacunkowy koszt naprawy fontanny wynosi ok. 70 tys. zł,  
ale moŜe być teŜ niŜszy o ok. 20 tys. zł, zaleŜy to od stanu jednej z dysz. Wystąpiono  
o odszkodowanie, poprzez pokrycie z ubezpieczenia zamiatarki, kosztów wyrządzonej 
szkody. Naprawy dokona wykonawca, który czeka na dostawę części (wsporników) z Belgii.   
 
Stanisław Sieczkowski zapytał czy nie moŜna zabezpieczyć terenu fontanny tak, by nie 
mogły na niego wjechać samochody. 
 
Łukasz Kurzyna odpowiedział, Ŝe załoŜenia były inne, jednak praktyka wymusiła szukanie 
rozwiązań zabezpieczających przed wjazdem samochodów. Dyrektor ZDiZ musi znaleźć 
takie rozwiązanie, nie bardzo ingerujące w tą przestrzeń, by dawało kierowcom jasną 
odpowiedź, Ŝe nie wolno wjeŜdŜać samochodem.   
 
Krzysztof Ołowniuk zgłosił wniosek o zwiększenie kontroli policji nad zalewem.  
 
Łukasz Kurzyna odpowiedział, Ŝe jest to temat do przedstawienia w formie interpelacji na 
najbliŜszej sesji. 
 
 Nie było innych wniosków, w związku z tym po wyczerpaniu porządku, 
Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie.  
 
Na tym protokół zakończono. 
  
 

      Przewodniczący Komisji 
      Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

      Rady Miejskiej w Suwałkach 
 
Protokołowała:                                     Tadeusz Zamaro 
 
ElŜbieta Bogdan 
Inspektor w Biurze Rady Miejskiej  
Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


